
Adunarea generală din 4 Decemhre U)05 

Şedinţa se deschide la ora 4 p. m. sub preşedinţia D-lui Cot
tescu j se citeşte procesul verbal al şedinţei de la 6 Noembre ş i se 
aprobă. 

D-l Preşedinte spune că conform art. 31 din st atute trnbue să 
procedăm la alegerea a 7 membri În comitet. 

Se suspendă şedinţa pentru consfătuire . 

Se procede la votare ş1 obţi ne voturi în ordinea numărului 

de voturi: 
D-l Cottescu Al. 

" Zanne N. 

D-l 

„ Radu E. 
„ Romnicean u M. 
„ Voiculescu V. 

Casimir Gr. 
Pleşoianu V. 

)) Răileanu C. 
Şedinţa se ridică la ora 5 p. m. 
Aprobat în şedinţa din 15/ 1 2 1905. 

p. Preşedinte, D. C. Yarca. 

" 

" 
" 
ll 

" 
" 

Teodor D. Ion 
Marin H. 
Constantinescu T. 
Tacu D. 
Iliescu P. 
Guran C. · 
Cristodulo Şt. 

Secretar 1. Ionescu. 

Şedinţa Comitetu,lui de la I2 Decemhre 

Şedinţa se deschide la ora 3 1/ 2 sub preşedenţia D-lui A l. Cottesw. 
Presenţi D-nii I. G. Cantacitzino, Gr . Cctşimir, M. Gaicu, N. 

GalJea, S . Gheorghiu, A . G. Ioachimescu, I. Ionescu, C. Răileanu. 
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e citeşte sumarul şedinţei precedente şi se aprobă. 
Se votează ca membri noi D-nii lngineri Al. Vătămanu, V. 

Ionescu, L. Pomponiu, 1. Tro.fin, S. Ghica; V. Tănăsoiu şi T. Gâlcă. 

D-l Ionescu 1. cite te darea de seamă despre mersul Societă
tei ş i se aprob ă, decizându-se a se face de D-l Casier un rezumat 
al rezultatelor financiare obţinute în anul curent. 

D-l Gallea citeşt bilanţul Soci~tăţii . Comparat cu bugetul a
nului se con tată un spor de incasări şi venituri şi un minus de
·heltu li făcute . D-l Gallea arată că graţie concursului dat de D-l 
Z anne ajutat de D-l Teodo1~u s'a incasat anul acesta 2,100 lei. 
din anunţuri. D-sa propune Comitetului a se re titui D-lui Teodorir,, 
chelt lile făcute cu înca area acestor sume, şi se aprobă. 

D-l Cantacuzino este de părere a se schimba scrisurile funciare
urban e cu alte hârtii cn tendinţă spr urcare ca de exemplu rentă 
49/0 • Aver a oei tăţii trebue să o păstrăm şi in acest caz un ase
menea schimb ar aduce cu timpul creşterea capitalului social. 

D-l Gheorghiu e de părere a se menţin e hârtiile ce avem; însă. 

din excedent I viitoare ar fi bine să se cumpere pe viitor scri_uri1 
fun ciare rural . Rămâne ca chestiunea să se rezolve în o viitoare
edi n ţă. 

D-l Răileanu comunică Comitetului că mai mulţ.i membri ai 
Societăţi i au adus următoarea propunere spre a o pune în desbate
rea Comitetului : 

Mai 11iulţi ingineri cer pe baza art. 2 din Statute, ca Societatea. 
Politecnică să intervie pe lângă autorităţi in diferite cazuri, întocmai 
cum } ace asociaţiunea medicilor cit medicii din ţara cari sunt membri 
ai asociaţiunii . 

D-1 Gheorghiu nu e de părere a se accepta această propunere. 
Medicii fac politică şi de aceia sunt ascultaţi. Pe noi nu ne va as
culta nim eni. 

D-l Cantacuzino spune că tocmai din această cauză inginerii 
ar t rebui să fi e sprijiniţi de Societate, căci altfel pot lovi toţi în 
ei. Ceia ce se cere este un mijloc destul de cinstit pentru a se arăta 
autorităţilor nedr ptăţile ce se fac. Se va da curs în să bine înţel es 

numai acelor r eclamaţiuni care sunt întemeiate. 
D-l Cottescu spun e că verificarea reclamaţiunilor nu se poate

face de Societ at e. 
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D-l I. Ionescu citează cazuri de reclamatiuni ce au venit la , 
Societate şi pe care aceasta nu le ar fi putut de loc controla că nu 
sunt întemeiate, după cum s a dovedit a fi mai târziu . 

Comitetul decide a se amâna pentru altă dată studiul mai 
am ănunţit al cazurilor în care această intervenire ar putea avea loc. 

Şedinţa se ridică la orele 11. 
Aprobat în şedinţa din 18/ 1 2 1.895. 

Preşedinte, Al. Cottescu. 

Secretar, I. Ionescit 

Darea dt seamă 
DE 

. lf1ersu1 Societăfii Politecnice în anul 1905 

Domnilor Menibri 

In conformitate cu statutele Societăţii , Comitetul are onoare 
de a vă prezenta darea de sea.mă a activităti Societătii în anul cu-, , 
rent şi a vă supune spre aprobare bilanţul veniturilor ş i cheltueli
lor spre a ne da descărcarea cerută de statute. 

Apariţiunea lunară ·a buletinului în acest an, graba care s'a 
pus în publicarea desbaterilor ce au avut loc în şedinţele Comitetu
lui şi Adunărilor generale, precum şi extensiunea ce s'a dat proceselor 
verbale ale acelor şedinţe, ne dispensează de a face o dare de seamă 

prea amănunţită; toti cari se interesează de mersul Societăţi ş i de 
desvoltarea ei viitoare au putut urmări lucrările ce s'au făcut şi ches
tiunile ce s'au desbătut. Ne vom mărgini a indica dar aci numai 
unele din rezultatele şi concluziunile la care s'a ajuns. 

La 1 Ianuarie 1905 Societatea avea 415 membri. S'au admis 
în cursul anului 43, aşa că azi numărul membrilor s'ar fi ridicat la 
458, dacă din diferite cauze acest număr nu s'ar fi redus în mod 
destul de apreciabil. 
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